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„Mert csak a szeretet gyógyít.

Az ember végül rádöbben, hogy egész életében csak az volt az 
igazán értékes, örömteli és jó, amikor szeretett. És szerették.

A többi csak rögeszme, lázálom, értelmetlen rohanás.

Ha szeretek, jó élni.

Ha nem... csak szorgalmi feladat az életem.

Még annyi sem...

Jó, ha erre az ember nemcsak az útja végén jön rá,

hanem mindjárt az elején. Vagy a közepén.

Sohasem késő.”

(Müller Péter)

Gondolatok Portfóliója
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I. BOTRÁNYOS ÉS FELHÁBORÍTÓ
Mindennek ellenére, miközben hatalmas nyomás nehezedett 
a lakosságra az oltás beadatására, a baloldali új-zélandi 
kormány több mint 11 000 oltás-aloli felmentést adott ki 
kulcsfontosságú személyzetnek.

A kormány parancsára hivatalos személyek betörtek 
az emberek magánlakásaiba és letartóztatta azokat az 
állampolgárokat, akik nem voltak hajlandók engedelmeskedni 
a lezárásoknak és a kötelező oltásoknak. Mostanra azonban 
bizonyítékok kerültek napvilágra arról, hogy a kormány 
titokban felmentéseket adott az elitnek, akik nem akarták 
beadatni az oltást vagy bezárva maradni a villáikban.

A képmutató oltás-aloli felmentéseket Jacinda Ardern, a 
volt miniszterelnök kormánya adta ki még azelőtt, hogy ő 
saját maga lemondott volna, és elfogadta volna új szerepét 
a Világgazdasági Fórum globális „dezinformációs cárjaként.”

Ardern döntése egy hivatalos információhoz való 
hozzáférési kérelem (OIA) nyomán derült ki, miszerint az 
elitnek engedélyezte az oltás megtagadását, miközben a 
hétköznapi emberekre ráerőltette azt. 



II. RETTENETESEN MEGRÁZÓ

Az új-zélandi kormányból 
kiszivárogtatott döbbenetes és 
megrázó információk felfedték, 
hogy a teljesen beoltott ország 
az elmúlt két évben 3000%-os 
ugrást tapasztalt és szenvedett 
el a többlethalálozások terén!!!

A szigorú előírások és a kormányzat erőteljes nyomása miatt a Covid-pandémia alatt Új-
Zéland lakosságának túlnyomó többsége teljesen beoltott lett. A hivatalos adatok szerint 
az új-zélandi lakosság (12 éves és idősebb korosztály) 95,8%-a legalább egy adag 
Covid mRNA-oltást kapott. Megdöbbentő módon pedig a lakosság 94,7%-a teljesen 
beoltottként van nyilvántartva, azaz kettö vagy több mRNA oltást kapott.

Egy új-zélandi politikai párt vezetője kiszivárgott dokumentumokra hivatkozva hívta fel a 
figyelmet az ország drasztikusan növekvő többlethalálozási arányára. 
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Liz Gunn, az ’NZ Loyal’ vezetője 
arra figyelmeztet, hogy Új-Zéland 

lakosságának több tízezrei haltak meg a Covid-
injekciók következtében. Gunn azon kevés új-
zélandi politikusok egyike, aki nyíltan felszólalt 
az országban tapasztalható többlethalálozások 
számának növekedése ellen az oltási kampány 
kezdete óta.

Egy friss jelentés feltárta, hogy 2022-ben egy 49 
hetes időszak alatt 5 285 többlethalálozás történt 
Új-Zélandon. Ez a szám 3203%-os növekedést 
jelent a 2020-as adatokhoz képest, amely az 
utolsó év volt a Covid-oltások bevezetése előtt!!!

Gunn elmondta, hogy megkereste őt 
egy informátor, aki kiszivárogtatott 

kormányzati dokumentumokat adott át neki. „A 
halálesetek száma általában kisebb, mint azoké, 
akik az injekciók káros hatásaitól szenvednek. 
A becslések szerint az oltások által okozott 
sérülések és halálesetek száma egyszerűen 
megdöbbentő” – mondta Gunn.

„Olyan emberekről van szó, akik ugyanazon az 
oltóhelyen, egymás után, ugyanazon a napon 
kapták meg az oltást. Láttuk az oltásuk dátumát, 
és láttuk a haláluk dátumát” – jegyezte meg 
Gunn.

Példaként egy Új-Zélandon végzett friss 
tanulmányt idézett, amelynek vizsgálata 
megállapította, hogy minden egyes ember, 

aki egy adott klinikán kapott Covid mRNA-oltást, 
röviddel az oltás után hirtelen elhunyt, ugyanazon 
időkereten belül.

Gunn, aki korábban televíziós műsorvezetőként 
dolgozott, majd oknyomozó újságíróvá vált, 
felkutatta azokat a pácienseket, akik ugyanazon 
az új-zélandi klinikán kapták meg az oltást.

A megállapításai aggasztóak: azonosította 
mind a 30 pácienst, akiket a klinika 
ugyanazon a napon oltott be, és felfedezte, 
hogy mindannyian nagyjából ugyanabban az 
időben haltak meg.

Gunn egy videós frissítést tett közzé az 
eredményekről, amelyben Új-Zélandot 
„bűncselekmény helyszínének” nevezte.

„Egyetlen napon, egyetlen helyszínen 30 embert 
oltottak be” – mondta Gunn.
„Mindannyian elhunytak.” „És a haláluk időben 
szorosan összefügg egymással.”

„Kivizsgálást követelünk. És nem 
akármilyen kivizsgálást. Egy 
teljes körű bűnügyi nyomozást 
követelünk, egy olyat, amely 
minden követ megmozgat.”

Az új-zélandi újságíró, Meryl Dorey 
megjegyezte, hogy a kisvárosok lakói 

már régóta jelezték a többlethalálozások 
problémáját.

„Emlékszem, amikor tavaly a VaxXed Bus 
(oltási busz) Lightning Ridge-ben járt – ez egy 
körülbelül 3 000 fős település” – írta Dorey az 
Informed Choice számára.

„Beszéltünk 25 helyi lakossal, és minden egyes 
ember, akivel találkoztunk, legalább 3 olyan 
személyt tudott megnevezni, akiket személyesen 
ismert és akik a Covid-oltás után haltak meg, 
valamint 6-10 olyat, akik megsérültek.”

„Amíg be nem bizonyosodik, hogy 
ezek a készítmények biztonságosak, 
hatékonyak és szükségesek, nem szabadna 
kényszerítenünk, előírnunk vagy akár csak 
használnunk az olyan orvosi termékeket, 
amelyeket lényegében még nem teszteltek!!!”

„Nagyra becsülöm Liz Gunn-t, és imádkozom, 
hogy sikerrel járjon a felhívásaiban.”
Forrás: slaynews.com
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III. A MAI VILÁGVEZETŐK, POLITIKUSOK ÉS A 
HATALOM BIRTOKOSAI

Kik, vagy inkább mik azok a lények (emberek?), akik ma a 
világ vezetői, politikusai és a hatalom birtokosai? Akik 
oly annyira megvetik és semmibe veszik az emberiséget, 
az emberi életet és minden földi életformát, magát a 
Földet is?

Kik vagy mik ők, akik háborúkat, konfliktusokat, szegénységet, betegségeket, természetes és 
mesterséges katasztrófákat idéznek elő, akik mérgezik a levegőt, a talajt, a vizet, a Föld teljes 
élelmiszerkészletét, és mindenféle szenvedést okoznak?

És még ennél is tovább menve... Kik és mik azok, milyen lények lehetnek azok, akik a hatalmi 
pozícióikban ülve képesek végignézni és támogatni az emberiség ellen elkövetett szörnyű és 
megbocsáthatatlan bűncselekményeket?

Követői és hívei lennének – e ők Jézus Krisztusnak és Istennek? Képviselik-e a Szent Fényt, 
a Szeretetet, a Bölcsességet és az Igazságot? Ha az igaz hitet képviselnék és követnék, akkor 
tisztelnék és szeretnék az élet minden formáját, és magát az Életet is becsben tartanák, a 
Földünket ugyanúgy. Nem? Nem így van?

Hát akkor lehet, hogy...

A luciferi és ahrimáni sötét erők követői, képviselői és megnyilvánulásai ők, akik az Élet, 
minden életforma, Isten, a Szent Fény, a Szeretet, a Bölcsesség és az Igazság, az egész 
Föld bolygónk ellenségei. A gonosz képviselői, akik az emberiséget és minden élőlényt – 
növényeket, állatokat, az egész természetet, az egész bolygónkat – le akarják mészárolni 
és elpusztítani. Akik le akarják rombolni mindazt, ami szép és jó, és akik folyamatosan 
hazugságokkal mérgezik az emberek elméjét. 

Tehát kik vagy mik ők?

Tetteik és bűneik alapján világosan látható, 
hogy NEM Jézus Krisztus és Isten követői.
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Mint például Prof. Dr. Sucharit Bhakdi? 
(1946-ban született Washington D.C.-ben; 
édesapja thai diplomata, édesanyja orvos).

Hát hibáztathatók-e azok, akik inkább hisznek 
a lelkiismeretes, hozzáértő és megbízható 
tudósoknak, szakértőknek és kutatóknak, 
mint a profitvadász, orvosi képzettséggel 
nem rendelkező, ámde igencsak kétes 
filantróp erkölcsi érzékkel bíró áltudósoknak? 
Mint például Jacinda A., Trudeau, Bill Gates, 
a WHO bizonyos tagjai és a hozzájuk 
hasonlók...?

Hibáztathatók-e azok, akik kevésbé hisznek 
a gyakran fiatalabb, középkorú, de nem ritkán 
valamilyen formában „megvesztegetett”, 
felszínes tudással, ám annál nagyobb 
arroganciával és önteltséggel rendelkező 
tudósoknak és politikusoknak, akiknek a 
filantróp (emberbarát) erkölcsi érzéke igen 
csak megkérdőjelezhető...?

Mindenki döntse el 
ezt maga!
Itt van például egy igazi és megbízható 
szakértő, még  mindig az egyik legnagyobb 
tudású ezen a területen: Prof. Dr.  Sucharit  
Bhakdi. Õ már az 1970-es évektõl(!) 
világszerte ismert tudós, a virológia 
professzora, akiről nekünk volt szerencsénk 
már az 1980-as években hallani és tanulni… 
A világ legnevesebb és legelismertebb 
kutatóintézeteiben és egyetemein dolgozott, 
számos tudományos könyvet írt, kutatásokat 
végzett, híres felfedezéseket tett a saját 
szakterületén, tanított és oktatott. Véleményét 
sokkal inkább érdemes meghallgatni és 
figyelembe venni, mint azokét a gyakran 
fiatalabb, öntelt, tapasztalatlan, ám annál 
magabiztosabb és ego-központú tudósokét, 
meg áltudósokét = politikusokét, akiknek 
nézeteit ráadásul túlságosan is mélyen 
befolyásolja a gyógyszeripar és annak 
pénzügyi érdekei…
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Érdemes megnézni Tucker Carlson tavalyi év végi 
interjúját ezzel a témával kapcsolatban – rendkívül 
elgondolkodtató és szemfelnyitó!

Meg kell említeni Aly Cook-nak, a zenei menedzsernek a 
küzdelmét is a fia oltási sérülése kapcsán, valamint az általa 
indított petíciót az oltási sérültek érdekében, amelyet 2024. 
augusztus 27-én terjesztett Új-Zéland parlamentje elé…

És ne feledkezzünk meg Dr. Heiko Schöning nevéről 
sem. 
Dr. Heiko Schöning és Robert Kennedy Jr. vezette a 
World Freedom Rallyt Berlinben, 2020 októberében. 
Négy héttel később Schöninget letartóztatták a londoni 
Speakers’ Corner-nél. Azóta Schöning megírta a 
„Game Over” című könyvét, amelyben megnevezi 
azokat a személyeket, akiket felelősnek tart e globális 
bűncselekmény elkövetéséért – köztük a Trudeau 
családot is.



És… nem érdekes-e az, de nagyon, hogy 
a fent említett valódi szakértőt, 
Prof. Dr. Sucharit Bhakdit – aki a 
világ egyik legkiválóbb virológusa 
– elüldözték, félreállították és 
háttérbe szorították, hogy helyet 
adjanak olyan embereknek, akiknek 
SEMMILYEN ORVOSI KÉPZETTSÉGÜK 
SINCS?!
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Vessünk csak egy pillantást Prof. Dr. Sucharit Bhakdi érdemlistájára:

1. Publikációk és tudományos könyvek

• 320 tudományos publikáció a PubMed adatbázisban
• Több szakkönyv szerzője

2. Tanulmányok és tudományos munkásság

• Kairó (Egyiptom)
• Bangkok (Thaiföld)
• Bonn (Németország)
• 1970 – orvosi diploma (Bonn)
• 1972-76 – Posztdoktori kutató a Max-Planck-Institut Immunbiológiai részlegén
• 1976-77 – Fehérjekutató laboratórium, Koppenhágai Egyetem (Dánia)
• 1977-90 – A Giesseni Egyetem Orvosi Mikrobiológiai Intézetének munkatársa
• 1982-90 – Egyetemi docens
• 1990-2012 – Professzor és igazgató a Mainzi Johannes Gutenberg Egyetem Orvosi Mikro-

biológiai és Higiéniai Intézetében
• 1990 – Tanácsadó, Molekuláris Orvostudományi Kutatóközpont, Thaiföld
• 1990-2012 – Főszerkesztő az 1887-ben Robert Koch által alapított Medical Microbiology 

and Immunology tudományos folyóiratnál

3. Tudományos elismerések, díjak

• 1979 – Justus-Liebig-díj (Giesseni Egyetem)
• 1980 – Konstanzi Orvosi Díj
• 1987 – Német Higiéniai és Mikrobiológiai Társaság díja
• 1988 – Dr.-Sasse-díj (Berlini Egyetem)
• 1989 – Ludwig-Schun-díj (Giesseni Egyetem)
• 1989 – Robert-Koch-díj (Clausthal-Zellerfeld)
• 1991 – Gay-Lussac-Humboldt-díj
• 1999 – Gotthard-Schettler-díj
• 1999 – Német Angiológiai Társaság díja
• 2001 – Aronson-díj (Berlin)
• 2005 – Hauss-díj az artériás érelmeszesedés kutatásáért
• 2009 – Rudolf-Schönheimer-érem (Német Arterioszklerózis Kutatási Társaság)     
• 2005 – Ment-díj (Rajna-vidék-Pfalz)



És vegyük csak most például 
Jacinda A. érdemlistáját az 
orvostudomány területén: ?

Köztudomás szerint: 
ZÉRÓ, SEMMI SINCS!!!
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2020-tól Prof. Bhakdi fellépett a propagandisztikus, szenzációhajhász és tudománytalan covid-
tudósítások ellen, amelyek tömeges pánikot, hisztériát és káros megelőző intézkedéseket 
eredményeztek. 

Prof. Bhakdi a világ első tudósai közé tartozik, akik rámutattak a sertésinfluenza-„járvány” 
hibás tudományos alapjaira. Figyelmeztetett az indokolatlan és potenciálisan veszélyes 
sertésinfluenza-vakcina idő előtti széles körű alkalmazásának veszélyeire. Továbbá Prof. 
Bhakdi hangosan bírálta a média által gerjesztett hisztériát, amely a biológiai fegyverekkel 
kapcsolatban 2001–2002-ben, a SARS kapcsán 2003-ban, valamint bizonyos patogén E. coli 
törzsek ügyében 2010-ben nagy erővel fellángolt. 

A sertésinfluenza elleni vakcina több tízezer ember és család életét tette tönkre Európa-
szerte, mivel narkolepsziát (főleg Svédországban) és bénulást (Magyarországon) okozott. 
A narkolepszia egy egész életen át tartó súlyos idegrendszeri betegség, amelyre nincs 
gyógymód; hirtelen izomtónusvesztést, rövid izomgyengeségi vagy bénulási rohamokat 
okoz. Ez egy élethosszig tartó, borzasztó teher az érintettek számára, de talán még inkább a 
családjaiknak.

Ezt biztosan tudjuk, hogy így volt, mert átéltük azt a sertésinfluenza-oltás-őrületet 
Svédországban, amikor azokat, akik nem akarták felvenni a szörnyű oltást, szinte meglincselték! 
Amikor megjelentek a súlyos mellékhatások, a kormány bejelentette, hogy képtelen segíteni 
ennyi embernek... És aztán példátlan csend következett, semmi az illetékes hatóságoktól, 
semmi a tisztességtelen mainstream médiából... 
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KI A FELELŐS 
MINDEZÉRT?
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Különösen figyelemre méltó, hogy Svédország kevésbé korlátozó 
megközelítése alacsonyabb többlethalálozást és viszonylag stabil 
gazdaságot eredményezett. A tanulmány megkérdőjelezi bizonyos 
intézkedések, például az iskolabezárások hatékonyságát, mivel azok 
csekély hatással voltak a vírus terjedésére.

„Svédország alacsony többlethalálozást kombinált viszonylag 
alacsony gazdasági költségekkel. A jövőbeli pandémiák során a 
döntéshozóknak empirikus bizonyítékokra kell támaszkodniuk, 
nem pedig pánikozniuk és szélsőséges intézkedéseket 
bevezetniük. Még ha a politikai vezetők gyorsan és határozottan 
cselekedtek is, a szigorú lezárások 2020/21-es sietős bevezetése 
valószínűleg több kárt okozott, mint hasznot.”
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És aztán még…
Dr. Ute Krüger Németországban végezte tanulmányait, és 25 évig dolgozott 
patológus szakemberként Németországban és Svédországban. Dr. Krüger 20 éve 
él Svédországban, ahol emlőrákkal és hisztopatológiai (szövettani) kutatásokkal 
foglalkozik. 10 évig dolgozott Växjöben, Dél-
Svédországban, a patológiai osztályon vezető 
orvosként, majd orvosigazgatóként. Könyvet 
publikált „Beoltva… és meghalt” címmel.

A „Beoltva… és meghalt” című könyv egy 
kórszövettani atlasz, amely a koronavírus elleni 
oltás által okozott károsodásokat mutatja be.

Professzor Bhakdi kijelentette:
„Kérjük, vegyék figyelembe!!! Ennek az egész covid-
cirkusznak jogi következményekkel kell járnia. Ez 
maximális büntetést érdemel!!! Bárki, aki az mRNS-
vakcinákat biztonságosnak és hatékonynak dicséri, aki azt 
állítja, hogy az oltás ritkán okoz súlyos mellékhatásokat, 
az vagy hihetetlenül tudatlan, vagy agymosott, vagy 
végtelenül GONOSZ. És ezért felelősségre kell vonni. 
Ugyanígy felelősségre kell vonni mindazokat, akik aktívan 
vagy passzívan támogatják, támogatták és népszerűsítik ezt 
az oltást.

Tudományosan bizonyított, hogy ez az oltás 
csak negatív hatásokkal járhat, életveszélyes 
mértékben.
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„A plazmid-DNS-sel való szennyeződés 
nem kivétel, hanem szabály minden mRNS-
alapú vakcina esetében, nem csak a Covid 
vakcina esetében. Michael Palmer barátom és 
segítőtársam és én írtunk egy könyvet, amelyben 
tudományosan leírjuk, hogyan működnek az 
mRNS-vakcinák, hogyan károsak mindig és 
hogyan ölnek.”

A bakteriális kromoszómák beépülése 
megváltoztatja a sejtek teljes DNS-instrukcióit, 
ami egyenértékű a genom módosításával. Egy 
folyamatos idegenfehérje-termelés indulhat 
be, ami hosszú távú gyulladásokhoz és 
szervkárosodásokhoz vezet az egész testben. 
Az érfalak károsodnak. A vérzések és a vérrögök 
képződése elkerülhetetlen következmények. 
Az oxigénhiány miatt a szövetek elhalnak. A 
szív egy olyan szerv, amely nem tudja pótolni 
az elhalt sejteket. Ki ne hallott volna már a 
világ minden táján előforduló titokzatos hirtelen 
szívhalálokról? Ezek csak a jéghegy csúcsa. 
Az oltás által kiváltott szívbetegség fiatalokat és 
időseket egyaránt érinti.

„Követeljétek vissza a pénzt ezekért 
a vakcinákért és a covid okozta 
felfordulásért! Fordítsátok ezeket a 
milliárdokat az emberek, különösen a 
szegények és az áldozatok hasznára. 
Fordítsátok ezeket a milliárdokat 
a károsultak kezelésére és életek 
megmentésére!”

IGEN! KÖVETELJÜK VISSZA A 
NÉPEKNEK AZT A RENGETEG 
PÉNZT A GYÓGYSZERIPARTÓL 
ÉS A PROFITÁLÓKTÓL!!!

Akkor nézzük csak meg most, hogy melyik 
elmélet a valódi összeesküvés-elmélet:

• A Covid-oltás és más hasonló típusú vakcinák 
veszélyesek, amit számos kiváló tudós és 
kutató bebizonyított megannyi országban.

• Az a mantra, vagy szlogen, hogy „Csak oltasd 
be magad, jót tesz neked” (Ezt propagálta 
vadul például Jacinda A., Trudeau, Macron, 
Biden és társaik…)

• A különböző vakcinák óriási hasznot termel-
nek ki a gyógyszeripari és egyéb mágnások 
számára, és milliókat ölnek meg ahelyett, 
hogy életeket mentenének. A lényeg csak az, 
hogy egyre több és több pénz áramoljon a 
vakcianagyártók és támogatóik zsebeibe…

Melyik az összeesküvés elmélet? 
Döntsön mindenki saját maga!
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Aztán egy másik furcsaság…
Nagyon érdekes és elgondolkodtató, hogy az új típusú, kemény és diktatórikus globális cenzúra 
éppen a Christchurch-i mecset támadással kezdődött Jacinda A. vezetése alatt Új-Zélandon...

És aztán csak emlékezzünk arra, hogy milyen “empatikusan” és “tele együttérzéssel” viseltetett 
Jacinda A. a saját népe iránt! Milyen megvetően és lekezelően bánt a békés tüntetőkkel, amikor 
azok az életükért aggódtak a veszélyes vakcina miatt és erről akartak volna beszélni az ország 
vezetőivel!
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Hála Istennek, hogy az Isteni Törvényszék 
fog ítélkezni felette!

Emlékezzünk csak arra, hogy milyen felháborító 
módon, az együttérzésnek a teljes hiányával, 
de annál nagyobb durva arroganciával és 
kegyetlenséggel hozott döntést egy kórházban 
fekvő szívbeteg kisgyermek és kétségbeesett 
szülei sorsáról, akik tudták, hogy az oltás veszélyes 
a drága gyermekük számára!...
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A politikusok mindig el akarják felejteni és felejtetni, hogy az emberek nem ostobák, még akkor sem, 
ha egyesek ezt képzelik. Nagyon sok új-zélandi veszítette el és egyre több veszíti el a bizalmát a 
kormányban, beleértve az Egészségügyi Minisztériumot is.

A bizalomvesztés valójában Jacinda Ardern-nel kezdődött, különösen a covid-politikájával, a maorik 
túlzott istenítésével, és az ebből fakadó rasszizmussal Új-Zéland többségi lakosságával szemben; 
de az egészségügyi rendszer is súlyos problémákkal küzd, az oktatás rendkívül alacsony színvonalú, 
a politikusok által előidézett gazdasági válság hihetetlen méreteket öltött, erkölcsi hanyatlással küzd 
az ország minden szinten, és az ebből fakadó egyre növekvő bűnözéssel.

Egyre többen akarják elhagyni Új-Zélandot a kormány politikája miatt. Az ország vezetői elérték, 
hogy a korábban világszerte nagyra becsült országunk nemzetközi szinten egyre népszerűtlenebb 
lett, elszegényedett, antidemokratikus és egyenlőtlen rendszerré vált. Új Zélandot még Európában 
és az Egyesült Államokban is „náci börtönnek” nevezték a covid-időszak alatt, Jacinda Ardern 
kormányzása idején…

Az elmúlt néhány év szégyenteljes és rendkívül nehéz időszak volt sok új-zélandi számára. Szörnyű 
emlék és gyalázatos fejezet a történelmünkben.

Ráadásul a politikusok most egy törzsi, erőszakos társadalom felé akarják terelni az országot, 
egy mindössze 50 évvel ezelőtti kannibalisztikus múltra emlékeztetve – miközben förtelmesen 
agresszívan reklámoznak egy háborús, ellenséges, negatív érzelmeket szító táncot, amely a 
mindennapokban civilizálatlannak tűnik visszataszító testi mozdulatokat, szemforgatást, köpködést, 
nyelvöltögetést, állati hangok kiadását, lábdübörgést stb. tartalmazva…
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Ahogy már egy korábbi magazinunkban is említettük:

A szakértők szerint egy nemzet lelkét a 
néptáncain és népdalain keresztül lehet 
igazán megérteni és megismerni.

A haka nem egy mazurka, nem egy polka, nem egy ír Riverdance, 
stb. Ez egy háborús, ellenségeskedő tánc, egy harci kiáltás, 
civilizálatlan mozdulatokkal és hangokkal…

Mit akar az új-zélandi kormány, mi a célja azzal, hogy ezt 
a háborús táncot erőlteti, reklámozza, tolja le mindenki torkán 
iskolákban, hivatalokban, sporteseményeknél, nemzetközileg is, 
mint Új-Zéland nemzeti szimbóluma? 
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És végül egy valóban érdekes kihívás a tudatnak… Mit gondoljunk erről? Talán tényleg igaz?…

„MENTSEN MEG MINKET AZ ISTEN A LUCIFERI ARISZTOKRATÁKTÓL, AKIK JELENLEG 
URALJÁK A VILÁGOT. DE ELŐSZÖR AZ EMBEREKNEK LÁTNIUK KELL ŐKET AZOKKÉNT, 
AKIK VALÓJÁBAN: KANNIBÁLOK, VÉRIVÓK ÉS MAGAS SZINTŰ SÁTÁNISTÁK.” (Kerth 
Barker, Satanism)

Barker könyve a sátánizmus rendszerezett 
osztályozása, amely bemutatja annak különböző 
formáit: az alacsonyabb szintű luciferiánusoktól, 
akik például helyi szabadkőműves páholyokhoz 
csatlakoznak, hogy így jussanak több feladathoz, 
egészen a Magas Szintű (High-Adept) 
Sátánistákig. Azt állítja, hogy a sátánizmusnak 
éppen annyi ága van, mint a kereszténységnek, 
az iszlámnak, a judaizmusnak, a buddhizmusnak 
vagy a hinduizmusnak.

Hasonlóan Jessie Czebotarhoz (egy sátáni rituális bántalmazás 
túlélője), Barker, aki maga is ilyen rituális bántalmazás áldozata 
volt, azt mondja, hogy világunkat sátánisták irányítják, és pontosan 
bemutatja, hogyan működik ez a rendszer a könyvében.

Mi lett különben meg a hírhedt angol herceg 
bűntényei miatt indított perrel? És az általa 
megerőszakolt ausztrál hölgy perével? A média 
nagyon elhallgatott erről is… 
Vajon miért?...
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Bark a következőket állítja:
„A Sátánt és követőit nevezhetjük archónoknak, démonoknak vagy egyszerűen ellenséges 
földönkívülieknek. A Magas Szintű Sátánisták bizonyos vérvonalakból származó személyek, akik 
ennek következtében fogékonyak ezeknek az ellenséges földönkívülieknek a telepatikus irányítá-
sára.

Így tehát a Magas Szintű Sátánisták, akik az emberiséget támadják, valójában maguk is démoni 
hatalmak távirányítása alatt állnak.”

„A Magas Szintű Sátánisták aktívan pró-
bálják összeomlasztani a civilizációt, 
elpusztítani az emberiséget – sőt, az 
egész Földi életet és az egész Teremtést.”

Egy érdekes és elgondolkodtató elmélet, ugye?… 

De alaposabban rátekintve a világunkra elvetni sem lehet ezt egyértelműen… 
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DR. REINER FUELLMICH NYILATKOZATA
2025. JANUÁR 3.

Kedves barátaim,

Boldog Új Évet! Ez a 2025, ez a mi évünk. Ez az az év, amikor az a pozitív remény, amelyet 
valahogy a ködön keresztül érzékeltünk, végre valósággá válik.

És ismét, az események szinkronicitása megdöbbentő. Mind az én koholt ügyemben, mind 
pedig a börtönfalakon túl a rosszakarók most háttal állnak a falnak.

Egyesek azt mondják: „Isten azokon segít, akik saját magukon is segítenek.” Mások azt 
mondják: „Mi vagyunk a huszárok.” És mindkettő ugyanazt jelenti. Végre eljött az idő, hogy 
felkeljünk, megszabaduljunk a szörnyetegektől, és visszavegyük az irányítást az életünk 
felett.

Mert a szörnyetegek elvesztették az irányítást, mind az én ügyemben, mind pedig a 
börtönfalakon túl. Elfogyott a muníciójuk. Kétségbeesett, de erőtlen próbálkozásaik egy újabb 
járvány kirobbantására mind kudarcot vallottak, akárcsak az Ukrajnán keresztül folytatott 
mandátumi háborújuk, amely zsákutcába jutott.

Hadd adjak egy összegzést arról, miért gondolom így, mind az én esetemben, mind pedig 
a külvilágban. Ezután részletesen elmagyarázom, hogyan omlik most össze a koholt 
tárgyalásom. És végül írok egy új barátom ügyéről – egy 75 éves rabtársamról, akit négy 
hete tartanak előzetes letartóztatásban. Nem fogjátok elhinni, amit hallotok.

Mindenhol igazságot követelnek az emberek. Azonban nem elég megállítani a népirtást – és 
számomra semmi kétség nem fér hozzá, hogy ami Gázában történik, az népirtás!!!

Nem elég ott megállítani a népirtást, és nem elég, hogy Szíria népe egyik pillanatról a másikra 
megszabadult a tömeggyilkosoktól, akik fogva tartották őket. Nem. Ők mind igazságot 
akarnak. És meg is fogják kapni – igazságot a nép által és a nép számára.

FÜGGELÉK

Dr. Reiner Fuellmich (született 1958-ban Brémában) 
német jogász, a Corona Nyomozóbizottság szóvivője, 
amely egy németországi székhelyű nem kormányzati 
vizsgálóbizottság. 2020-ban Fuellmich és kollégái elkezdték 
dokumentálni a törvénysértéseket, orvosi műhibákat 
és a tudományos csalásokat, az általuk „COVID-19-
botrányként” emlegetett jelenség kapcsán.
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És ennek egy egyszerű oka 
van: azok, akik a háttérből 
irányítanak, de még a sok 
szolgalelkű báb is, teljesen 
érzéketlenek. Pszichopaták 
vagy szociopaták.
Ha nem vonjuk felelősségre 
őket, ha nem állítjuk őket 
igazságszolgáltatás elé, akkor 
újra meg fogják tenni, amint 
lehetőségük adódik rá!

Nem felejthetjük el, hogyan kényszerítették az idős 
embereket az öregotthonok fürdőszobáiban meghalni, 
teljesen elszigetelve szeretteiktől.
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És nem felejthetjük el, hogyan tették tönkre 
szándékosan és tudatosan az emberek vállalkozásait 
őrült lezárásaikkal, és hogyan öltek és nyomorítottak 
meg milliókat, sőt milliárdokat a mérgező kísérleti 
oltásaikkal.



És nem hiszem, hogy Gázában bárki is elfelejtené, hogyan vették célba szándékosan a 
gyermekeket, az egészségügyi dolgozókat, a kórházakat és az újságírókat – százakat, 
ezreket, köztük eddig 17 000 gyermeket –, és hogyan pusztították el, valamint gyilkolták 
meg őket. Ahogyan azt sem, hogy a szíriai rezsim több mint 200 000 embert megkínzott 
és megölt, majd tömegsírokba temette őket. Igazságot fognak szolgáltatni, és egyetlen 
szörnyeteg sem menekülhet el előle.

Hacsak persze nem választják az egyetlen 
kiutat, amely még megmaradt számukra 
– a Hermann Göring utat. (Hermann Göring 
a náci párt egyik vezetője és a náci rendőrállam 
egyik fő építésze volt Németországban. Az 1946-os 
nürnbergi Nemzetközi Katonai Törvényszék háborús 
bűnösként halálra ítélte, de mielőtt végrehajthatták 
volna az ítéletet, méreggel végzett magával.) 
Nem tűnt-e legalábbis képletesen szólva 
öngyilkossági kísérletnek az a kétségbeesett 
próbálkozás, amellyel a dél-koreai elnök 
hadiállapotot akart bevezetni az országában? 
Nos, a védelmi minisztere ténylegesen is 
– nemcsak képletesen, hanem szó szerint 
– megpróbált öngyilkosságot elkövetni. És 
ez az egyetlen választási lehetőség, amely 
a szörnyetegek számára megmaradt: vagy 
szembenéznek az igazságszolgáltatással, 
vagy választják a Hermann Göring-féle 
menekülési utat.
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Mint tudjátok, nem vagyok büntetőjogász, bár az elmúlt 15 hónap előzetes letartóztatás 
alatt, ebben a pokolban, elég sokat tanultam a büntetőjogról.

Nem, én kártérítési ügyvéd vagyok. Kártérítési ügyvédként pedig az a szakterületem, 
hogy kártérítést szerezzek azoknak, akik mások jogellenes cselekedete miatt kárt 
szenvedtek – akár gondatlanságból, akár szándékosan követték el azt a jogsértő 
cselekedetet. Ha ez a jogsértő cselekedet – például a lezárások vagy a kísérleti oltások 
– szándékosan történt, akkor az áldozat nemcsak a tényleges kárát követelheti vissza, 
például 100 000 dollárt, ha a vállalkozása a lezárások miatt csődbe ment, hanem ezen 
felül büntető kártérítést is igényelhet.

Ez pedig akár tízszerese is lehet a ténylegesen elszenvedett kárnak. Ezért hiszem, 
hogy a kártérítési jog sokkal hatékonyabb eszköz lehet a céljaink elérésére, mint 
a büntetőjog. Mindent elvehetünk tőlük, és semmit sem hagyunk nekik. Még 
nyugdíjalapjuk sem marad a végére. Ez sokkal hatékonyabb, mint a büntetőjog.

Csak akkor, amikor kitört a pandémia, és úgy döntöttem, hogy nemcsak a logikus 
gondolkodásomat követem, hanem végül a megérzéseimet is, és megalapítottam a 
Coronavírus Vizsgáló Bizottságot, amit a háttérhatalom aztán felszámolt, ezután 
létrehoztam az ICIC-t, kezdtem megérteni, mennyire korrupt az egész rendszer – 
nemcsak a politika és a média, hanem maga az igazságszolgáltatás is. Pedig egy 
demokráciában az igazságszolgáltatás az utolsó védelmi vonal, ahol a törvényhozás 
eladta magát a lobbistáknak, és a végrehajtó hatalom csupán a maffiaszerűen 
működtetett vállalatok meghosszabbításává silányult, amelyek révén a szörnyetegek 
azt hiszik, hogy uralhatják a világot.

Most azonban világossá vált, hogy a szörnyetegek többé nem uralhatják a világot, mert 
arra kényszerítették őket, hogy túljátsszák a szerepüket, és ezért egyre több ember 
ébred fel. Az a függöny, amely mögé a kicsiny „Óz, a nagy varázsló” bújt, már annyira 
elvékonyodott, hogy most már teljes reflektorfényben áll. A függöny többé nem védheti 
meg a napfénytől – attól a napfénytől, amely még mindig a legjobb tisztítószer, amely 
felfedi az igazságot.

És az igazság az egyetlen, aminek láthatóvá kell válnia ahhoz, hogy az igazságszolgál-
tatás célba vegye a szörnyetegeket. Nincs szükségünk a rendszerre. Nincs szükségünk 
a rendszer igazságszolgáltatására az igazsághoz.

Mi magunk is meg tudjuk csinálni. De higgyétek el, még mindig vannak néhányan a 
rendszerben, a rendszer igazságszolgáltatásában, akik segítenek nekünk. Még ebben 
a pillanatban is néhányan közülük a háttérből támogatják a csapatunkat.



Ismeritek azt a történetet, amikor az 
Igazság találkozik a Hazugsággal? A 
hazugság azt mondja az igazságnak, hogy olyan 
szép nap van, menjenek együtt úszni. Az igazság 
beleegyezik, levetik a ruháikat és bemennek a 
vízbe. Ekkor a hazugság hirtelen kirohan a vízből, 
felveszi az igazság ruháit, és elszalad. Ezért olyan 
nehéz felismerni a hazugságaikat, mert mindig 
némi igazságba öltöztetik őket, így a hazugság 
hihetőnek és életszerűnek tűnik számunkra.

35

Időközben már nagyjából megtudtuk, ki is áll a 
kerítés túloldalán. De időbe telt megérteni, hogy 
egyesek, akik úgy tesznek, mintha mellettünk 
állnának, valójában a másik oldalon, a sötét 
oldalon dolgoznak. Ezért tartott olyan sokáig, 
míg rájöttem, hogy az a három berlini ügyvéd, 
akik ellenem benyújtották a büntetőfeljelentést, 
valójában a német belső hírszerzés, a hírhedt 
és rendkívül bűnös Alkotmányvédelmi Hivatal 
ügynökei voltak. Ráadásul az én pénzemből 
fizették őket – abból a pénzből, amelyet tőlem 
loptak el, több mint 1,5 millió eurót, plusz 400 
000 eurót az ügyfelem pénzéből. Ezt a pénzt arra 
használták fel, hogy elraboljanak Mexikóban, és 
Németországban letartóztassanak. Tudtam, hogy 
ezek az emberek nem igazán tiszták, de mivel egy 
barátom – egy híres és zseniális jogászprofesszor 
– pártfogoltjai voltak, másfele néztem és nem 
hallgattam sem a saját megérzésemre, sem a 
feleségemére. Most azonban már tudjuk, milyen 
könnyű volt megvesztegetni ezeket a pojácákat, 
és hogyan váltak az Alkotmányvédelmi Hivatal 
ügynökeivé.

M indig vagy megvesztegetéssel, vagy 
zsarolással kényszerítik az embereket, 
hogy nekik dolgozzanak. Egyébként 

éppen most próbáljuk kideríteni, hogy milyen titkot 
rejteget az ügyemben megbízott főbíró ellen – mit 
próbálnak eltitkolni előlünk és a nyilvánosság elől, 
hogy ne tudjuk meg, milyen módon tartják őt az 
irányításuk alatt.
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Egy újabb informátor a német hírszerzéstől most segít nekünk. Ő is megerősíti, hogy ez egy koholt 
tárgyalás, és hogy az Alkotmányvédelmi Hivatal (CPA) felelős az egészért. Az elrablásomért, azért, 
hogy először kiutasításként, majd kiadatásként tüntették fel az ügyemet, és azért, hogy 2024 
áprilisának végére, amikor már nyilvánvaló volt, hogy a büntetőeljárásuk ellenem összeomlott, a 
bíróhoz fordultak, és utasították, hogy találjon ki új, teljesen nevetséges vádakat. Ezek az új vádak 
azt állítják, hogy nem a hitelszerződéseket sértettem meg, hanem egy titkos megállapodást, amelyről 
senki sem tudja, ki kötötte, mit tartalmaz, és kire vonatkozik. Ez már a jogi őrület határát súrolja. 

Ez teljesen törvényes volt, mert mindig is – ezt még a bíróság is elismeri – képes és hajlandó is 
voltam visszafizetni a kölcsönt. Még indíték sem volt, hiszen az általam összegyűjtött összes 

információ bizonyítékká vált. És mindezt arra akartam felhasználni, hogy nemzetközi jogász 
kollégáimmal együtt továbbvigyük az igazságügyi eljárásokat.

Érdekes módon azonban 2024. május 3-a óta megrekedtek az erőfeszítéseik, hogy bűnösnek 
találjanak és hosszú börtönbüntetésre ítéljenek. Sőt, még az úgynevezett „fehér kínzással” való 
próbálkozásaik is kudarcot vallottak. Ezzel az volt a céljuk, hogy megtörjenek és megakadályozzanak 
abban, hogy megvédjem magam. 

Nemcsak hogy nem jártak sikerrel, hanem mindezek a próbálkozásaik visszafelé sültek el. 
Minden igyekezetük ellenére, hogy eltusolják a dolgokat – például azzal, hogy megtagadták 
tőlem az orvosi vizsgálatot, csak egy külső szakértő által végzett kivizsgálást engedélyeztek 

–, most már van egy hivatalos szakvélemény egy orvostól, aki széles körű tapasztalattal rendelkezik 
a pszichológia és a pszichiátria területén. Megvizsgált engem, és szakvéleménye szerint, bár 
rendkívül ellenállónak tűnök (úgy gondolom), annyira traumatizált az állapotom, hogy már nem 
vagyok tárgyalásra alkalmas állapotban.

A bíró pedig – mert erre utasították – kimondta:
1.  Az ügyészségnek nem kell bizonyítania ezeket a nevetséges új vádakat, teljesen megfordítva 
a büntetőeljárás alapvető szabályát, miszerint a bizonyítás terhe az ügyészségen van.

2. A védelem nem kérdőjelezheti meg a vádakat. Nem hallgathatunk meg tanúkat annak 
bizonyítására, hogy egyértelmű: más megállapodások soha nem léteztek, csak az írásbeli 
hitelszerződések, amelyek természetesen teljesen törvényesek voltak, és jogos célt szolgáltak – 
például a támogatásként kapott pénz egy részének a védelmét attól, hogy a hatóságok lefoglalják.
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Természetesen továbbra is próbálkozni fognak 
a dolgok eltussolásával, de már túl késő. Már 
nyolc-kilenc súlyos bűncselekményről van 
bizonyítékunk, amelyeket ebben a teljesen 
törvénytelen börtönben követtek el és 
követnek el jelenleg is. Néhány ilyen ügyről már 
tudtok, de ennél sokkal több van. Rengeteg 
öngyilkosságot is eltussolnak. És itt van egy 
újabb, éppen zajló bűncselekmény példája. 
Két nőnek – akik pszichológusnak mondják 
magukat, és a börtön igazgatójaként, illetve 
helyettes igazgatójaként tevékenykednek – a 
közvetlen irányítása alatt zajlik egy új barátom, 
egy 75 éves férfi esete, akit egy hónapja 
tartanak előzetes letartóztatásban.

Ő egy villanyszerelő, aki kb. 35 évvel ezelőtt 
úgy döntött, hogy kiszáll a mókuskerékből 
– nem vesz újabb autót vagy házat, hanem 
azt teszi, amit igazán szeret: a természetben 
tölti az idejét és madarakat figyel. Rendkívül 
művelt, mindent tud a madarakról, és 
természetesen már 2020 elején megértette, 
hogy a koronavírus egy bűnügyi és halálos 
átverés.
Egy teljesen felszerelt lakókocsiban élt, és 
azt mondta nekem, hogy bár a nyugdíja csak 
580 euró havonta, jól elboldogult. Saját maga 
termelte az élelmét például. Ez hihetetlennek 
tűnhet, de ez jellemző Németországban a 
nyugdíjasokra. Sokan nem kapnak többet, 
mint Bodo, az új barátom, mert az adófizetők 
pénzét elpocsékolják az ukrajnai háborúra, 
a gázai népirtásra és természetesen a CO2-
ellenes hajszára. Bár élvezte az életét, öt 
héttel ezelőtt problémája adódott. Szüksége 
volt 2000 euróra a lakókocsija javítására, 
de nem volt pénze. Nem tudott banki hitelt 
felvenni, ezért egy ostoba ötlete támadt, hogy 
kiraboljon egy bankot.
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Ez történt 2024 decemberének elején: egy 
játékkaliberű fegyverrel próbálta meg a 
rablást. Azonban a bank alkalmazottai 
azonnal észrevették, hogy egy idős ember 
áll előttük egy játékfegyverrel, így 
könnyedén lefegyverezték és átadták a 
rendőrségnek.

A fogdában egy kirendelt védőügyvéd – aki, mint most már tudjuk, 
a bíróságnak és az ügyészségnek dolgozik – arrogánsan azt mondta 
neki, hogy legalább hét-nyolc év börtönbüntetésre számíthat.

Ez teljesen sokkos állapotba vitte az új 
barátomat, és még aznap éjjel megpróbálta 
felakasztani magát a cellájában. Pusztán a 
szerencsének köszönhető, hogy egy őr éppen 
akkor ellenőrizte, levágta a kötelékről, és 
az utolsó pillanatban megmentette az életét.
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Hogyan ismerhettem meg őt mindezek ellenére? 
Nos, bár továbbra is érvényben vannak ezek 
a szigorú intézkedések, és még mindig nem 
beszélhetek senkivel, legalább naponta egyszer 
egy órán át körözhetek a börtön speciális 
biztonsági részlegén, ahol négy-öt másik rab is 
úgy dönt, hogy elhagyja a celláját egy kis friss 
levegőért.

Így találkoztam Bodóval két hete. Elmesélte az 
ügyét, és azt, hogy megpróbált megszabadulni 
az őt képviselő hírhedt kirendelt védőtől, és egy 
olyan ügyvédet akart felbérelni, aki nemcsak 
hogy kiváló büntetővédő, hanem aktivista is, 
aki az apjával együtt évek óta próbálja felhívni 
a nyilvánosság figyelmét arra, milyen súlyos 
bűncselekményeket követnek el rutinszerűen 
a büntető igazságszolgáltatási rendszerben. 
Azonban a hírhedt szociális munkás először 
próbálta lebeszélni erről, majd – hihetetlen, de 
igaz – egyszerűen megsemmisítette a kérelmet, 
amelyben Bodó hivatalosan kérte, hogy ezt a 
magánügyvédet bízhassa meg védelmével. 

Pedig van pénze kifizetni a jogi képviseletet, mert 
azt mondja, már nincs szüksége a nyugdíjára. 
Bodó azt mondta, hogy a börtönben minden 
egyes nap kínzás számára. Hiányzik neki a 
természet és a madarai.

És azt is mondta, hogy ha valóban hét-nyolc 
év börtönbüntetés vár rá, akkor az első adandó 
alkalommal újra megpróbál öngyilkos lenni. 
Időközben azonban én és egy másik rab 
sikeresen meggyőztük, hogy csatlakozzon 
hozzánk a börtönrendszer elleni küzdelemben. 
Most már megérti, hogy egy ember 
egyedül nem tehet semmit, de mi 
már nyolc-kilencen vagyunk, plusz 
az ügyvédeink.
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És a bűncselekmények, amelyeket itt követtek 
és követnek el, beleértve az eltusolásokat is, 
olyan súlyosak, hogy úgy döntöttem: „túl kell 
lendülni az ütéseken, hogy elérjük az igazságot”, 
ahogy David Lee Roth énekli Van Halennel a 
„Jump” (Ugorjál) című dalában. Ez azt jelenti, 
hogy az ő eltusolásaikat fogom bemelegítő 
edző gyakorlatokká alakítani. Természetesen 
senki és semmi sem állíthat meg engem és 
nemzetközi ügyvédcsapatomat abban, hogy 
azokat a szörnyetegeket, akik a világjárvány 
(pandémia) alatt bűncselekményeket követtek 
el az emberiség ellen, igazságszolgáltatás elé 
állítsuk. 

De miért is ne ragadjuk meg ezt a kiváló 
lehetőséget arra, hogy leleplezzük, mi is 

zajlik ebben a különleges börtönben? És ha már 
itt tartunk, miért ne rántsuk le a leplet az egész 
büntető igazságszolgáltatási rendszerről is? Mi 
tudjuk, mit cselekszünk. Rengeteg tapasztalatom 
van, különösen a kártérítési jog területén. Ez a 
történet folytatódik, és én, valamint az ügyvédeim 
folyamatosan tájékoztatni fogunk benneteket.

És most térjünk vissza az ügyemhez:
A bíróság jelenlegi álláspontja szerint, mivel 
felvettem egy kölcsönt – amelyet most már nem 
kölcsönnek neveznek, hanem egy kitalált titkos 
bizalmi szerződésnek –, ezzel 350 000 eurós 
kárt okoztam annak a három bűnözőnek, akik 
több mint 1,1 millió eurót loptak el tőlem, valamint 
további 400 000 eurót az ügyfeleimtől. Még ha ez 
az egész nem is lenne a német Alkotmányvédel-
mi Hivatal által megrendelt koholmány, akkor 
sem lehetne tovább a börtönben tartani, mint az 
eddig letöltött majdnem 15 hónapot az előzetes 
letartóztatásban.

És tudjátok miért? Nos, figyeljetek:

Az ügyemben eljáró ügyész egy olyan 
helyettes államügyész, akit Hannoverből 
Göttingenbe helyeztek át, hogy 

megkerüljék a tapasztalt körzeti ügyészt, 
aki eredetileg még csak hajlandó sem volt 
büntetőeljárást indítani ebben az ügyben. Ennek 
a rendkívül bűnös helyettes államügyésznek az 
egyik kollégája egy év és hét hónap felfüggesztett 
börtönbüntetést kapott. Hogy miért? Mert 
hónapokon keresztül megerőszakolta a saját 
hétéves fiát. Egy év és hét hónap, felfüggesztve.
Úgy tűnik, a rendszer különleges védelmet 
biztosít a pedofiloknak, különösen azoknak az 

ügyészeknek, akik megerőszakolják a saját 
gyermekeiket. És még ezt a hihetetlenül enyhe 
ítéletet is megfellebbezte!

Aztán ott van a Német Posta korábbi 
vezérigazgatójának esete. Bűnösnek 
találták adócsalásban – kétmillió euró 

értékben. Nem volt előzetes letartóztatás, és 
mindössze két év felfüggesztett börtönbüntetést 
kapott. Egyetlen napot sem kellett börtönben 
töltenie.

És néhány hónappal ezelőtt az ügyemben eljáró 
főbíró, Schindler bíró három izraeli állampolgárt 
ítélt el, akiket személyesen is ismerek. Milyen 
bűncselekmény miatt? Nemzetközi internetes 
csalásért. Izraelben, Németországban, 
Bulgáriában és más országokban élő embereket 
károsítottak meg, összesen 90 millió euró 
értékben. Mégis, csupán 3,5 és 5 év közötti 
börtönbüntetést kaptak. Ezért mondom, hogy 
a szörnyetegek kifogytak a munícióból az 
ügyemben.

És alig várom, hogy megtudjam, mi az a 
sötét titok, amit Schindler bíró rejteget 
– amitől annyira félnek, hogy nyilvánosságra 
kerül. Biztos vagyok benne, hogy nagyon sötét 
dolog lesz, de nem fog meglepni. Miért mondom, 
hogy a szörnyetegek mindenhol kifogytak a 
munícióból? Nemcsak azért, mert képtelenek 
újabb világjárványt indítani, vagy hogy senki 
sem akarja belerángattatni magát a harmadik 
világháborúba. Nem. Valami nagyon félresikerült 
nekik az Egyesült Államokban a 2024. november 
5-i választásokon.
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Spanyolország, Norvégia és Írország mind szembeszálltak a Gázai népirtást támogatók akaratával, 
és elismerték Palesztinát független államként. Egyre több kelet-európai ország van a szakadék 
szélén, és készen áll arra, hogy kilépjen a teljesen korrupt EU-ból – sőt, talán még csatlakozzon is 
a BRICS-országokhoz. Grúzia, Románia, Magyarország, Szlovénia – mind példák erre. 

Az EU kétségbeesett próbálkozása, hogy megzabolázza Grúziát és rákényszerítse a 
csatlakozásra azzal, hogy beavatkozik a választásokba, kudarcot vallott. Ezúttal, ellentétben a 
2014-es kijevi eseményekkel, a színes forradalom kísérlete nem működött. Még tovább mentek 
Romániában.

Ott a barátom, Călin Georgescu megnyerte az elnökválasztást – és egyszerűen érvénytelenítették 
az eredményt. De ez is visszafelé sült el.

Láttam egy panelbeszélgetést a török TRT hírcsatornán erről a témáról, és mindannyian egyetértettek 
abban – ahogyan később a BBC és a Sky News hasonló műsoraiban is elhangzott –, hogy ez 
feldühítette a román szavazókat. És hogy Călin Georgescu a következő választásokon még több 
szavazatot fog kapni. 

De nemcsak udvariasságból nevezem őt barátomnak. Emlékezzetek: 2021 decemberében 
készítettem vele egy interjút, amelyben elmagyarázta, mennyire korrupt az ENSZ. Ő és a felesége 
meghívtak engem és a feleségemet vacsorára, és egy egész estét töltöttem vele. Ez idő alatt 
teljesen világossá vált számomra, hogy ő egy valóban hiteles, őszinte és becsületes ember. És 
amikor figyeltem, hogyan kezdi meg az elnöki kampányát, csak még inkább megerősödött bennem 
a hit, hogy ő egy jó ember.

Az Európai Unió most már csak egy „sétáló halott”, vagy hogy pontosabb legyek az EU elnökére 
utalva: egy „sétáló halott nő”. Az emberek nem felejtették el, hogy ez az EU-elnök egy hatalmas 
korrupciós botrányba keveredett, amely a halálos koronavírus elleni oltások beszerzésével 
kapcsolatos. 

És most az Európai Unió 
is darabokra hullik. 
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De eddig úgy tűnik, hogy éppen a szíriaiak mutathatják meg nekünk az utat – sőt, akár 
egy tervet is adhatnak arra, hogyan lehet egy valóban emberi társadalmat felépíteni a 
semmiből, miután a szörnyetegeket igazságszolgáltatás elé állították.
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Hol tartunk most? Nos, nem kell Bill Withers 
„Ain’t No Sunshine” című dalát énekelnünk, 
és nem kell a Status Quo „You’re In The 
Army Now” című dalát sem, – bár mindkettőt 
szeretem. Most Johnny Nash „I Can See 
Clearly Now” című dalának van itt az ideje, és 
talán még Cher „Believe” című dalának is. És 
eljött az ideje annak is, hogy megcsináljam a 
saját verziómat a „Shawshank Redemption” (A 
remény rabjai) című filmből Tim Robbins-szal 
és Morgan Freemannel. 

Lássuk, hogy mit tudok tenni. Mert ők kifogytak a munícióból és a lehetőségekből.
Most csak egy választásuk maradt: vagy szembenéznek az igazságszolgáltatással, 
vagy választják a Hermann Göring-féle kiutat. 

Van azonban egy olyan érzésem, hogy lesz még egy kataklizmatikus esemény, egy olyan 
esemény, amely mindenki szemét felnyitja. Egy olyan esemény, amely még azokat is 
rákényszeríti, akik eddig a másik oldalon álltak, hogy végre lássák, mi is történik valójában, 
és meghozzák a helyes döntést.

Minden más, amit eddig elmondtam, tényeken alapul. Ez viszont csak egy megérzés. Nem 
igazán tényeken alapul. De még néhány börtönőr is azt mondta nekem, hogy ők is valami 
nagy dologra számítanak. Szerintük is teljesen őrült helyzet alakult ki, ahol minden a feje 
tetejére állt, és egyszerűen nem tarthat már sokáig.

Ezért továbbra is maradjunk fókuszáltak, összpontosítva. Tetszik az a hozzáállás, hogy 
„Ne gurulj dühbe – passzold vissza.” (’Don’t get mad, get even’)

Boldog Új Évet! Hamarosan találkozunk!

Reiner Fuellmich
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A Mindenható Fény és Szeretet Energia nevében 
az összes negatív energia elküldése a Földről 

az Isteni Törvényszék elé

I. HAVI KÓDOK

1. EMIES

Fénytest aktiválás

3. IMIES

A Minden Teremtés Forrásának 
eljövetele a Földre

A bennünk levő Isteni Kód aktiválása

2. FOUNTIANES

4. DEUMINES
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II. ERÉNYEKET FEJLESZTŐ KÓDOK

Őszinteség

1. INATIS VERITAS

A kód az őszinte gondolkodásban és 
megnyilvánulásban segít bennünket. Segít, 
hogy képesek legyünk szívünkből szólni, 
hogy hallgassunk belső sugallatunkra és 
megérzésünkre. A kód hatására egy teljesen 
új világ nyílik ki előttünk, ahol megtapasztaljuk 
a szeretetteljes és őszinte kommunikációt. 
Hozzájárul ahhoz, hogy mindig tisztán és őszintén 
beszéljünk, hogy ne csapjuk be se magunkat, se 
másokat.

Önzetlenség

2. ANASES

A szimbólum segít megszabadulni az önzőség 
terhétől. Segít, hogy képesek legyünk másokkal 
törődni, és tekintettel lenni másokra. Megszünteti 
a csak ’magamra gondolok’ mentalitást.
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Kapzsiság megszüntetése és megelőzése

3. FOTUSIS

A szimbólum használata megszünteti 
az anyagiasságot, a szűkmarkúságot, a 
haszonlesést és a mohóságot is.

Segít kialakítani bennünk a nagyvonalúságot 
és a bőkezűséget.
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A jázmin növények lehetnek kúszó futók vagy bokrok, és néhány közülük örökzöld. Körülbelül 
200 fajuk ismeretes, amelyek Eurázsia, Afrika és Óceánia trópusi és meleg mérsékelt övi 
vidékein honosak. A „jázmin” név vagy „Jasminum” a perzsa „Yasmin” szóból származik, 
aminek jelentése „Isten ajándéka”. A jázminról azt tartják, hogy a nyugat-kínai Himalájából 
származik, egy olyan országból, ahol ezt a finom, illatos virágot a „Virágok Királynőjeként” 
ismerik.

A jázmin virágot időtlen idők óta használták gyógyító és kedélyjavító tulajdonságai miatt. A 
jázmin illóolajat Ázsia számos részén természetes gyógymódként ismerik a depresszió, a 
szorongás, a stressz és az álmatlanság kezelésére évezredek óta.
A jázmin egzotikus illatforrás a melegebb évszakokban, és fontos illat a parfümökben. 
Gyógynövényi tulajdonságokkal rendelkezik. A jázmin virágjából gyógyszert készítenek.

A jázminvirágból készült finom aromás tea a Ming-dinasztia idején (1368-1644) vált rendkívül 
népszerűvé. A leghíresebb és leghagyományosabb illatú jázmin tea a Fujian régióból 
származott. A teát nemcsak csodálatos íze miatt itták, hanem az általános egészségre és 
jólétre gyakorolt számos jótékony hatása miatt is.

JÁZMIN - VIRÁGZÓ JÁZMIN CSERJE / FEHÉR JÁZMIN

A virágzó jázmin cserjének, (latinul Jasminum officinale), számos alternatív elnevezése
van, mint például közönséges jázmin, költői jázmin vagy fehér jázmin.

Használatos
• májbetegségre (hepatitisz)
• májhegesedés (cirrhosis) okozta fájdalomra
• súlyos hasmenés (dizentéria) okozta hasi fájdalomra
• a stroke megelőzésére
• ellazításra (nyugtatóként)
• a szexuális vágy fokozására (afrodiziákumként)
• a rákkezelésben

Havi Herbária

JÁZMIN
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A fehér jázminból készült tea hihetetlenül egészséges tea. Tele van antioxidánsokkal, 
és számos lenyűgöző egészségügyi előnyét fedeztek fel. Magas a polifenol tartalma, 
amelyek antioxidánsként működnek a szervezetben. Tartalmaz erős polifenol EGCG-t is, 
amelynek számos egészségügyi hatása van, például csökkenti a szívbetegség kockázatát.

Fehér jázmin tea fogyasztása
• csökkenti a szívbetegségek, a szellemi hanyatlás és bizonyos rákos 

megbetegedések kockázatát
• segít semlegesíteni a dentális plakk - képző baktériumokat, például a Streptococcus 

mutánsokat
• segít a rossz lehelet elleni küzdelemben
• véd a szívbetegségek ellen az LDL (rossz) koleszterin oxidációjának 

megakadályozásával
• véd az artériák eltömődésétől
• segít a fogyásban
• javítja a száj egészségét
• fokozza az agyműködést
• fokozza az anyagcserét

És ami még nagyon jó, hogy a fehér jázmin tea finom, édes és frissítő ízű. Könnyen 
elkészíthető és beilleszthető az étrendbe. Próbáljuk hozzáadni a teát az étrendünkhöz, 
hogy élvezhessük a lenyűgöző egészségügyi előnyeit.

Jó tudni
• A fehér jázmin belélegezve javítja a hangulatot, csökkenti a stresszt és csökkenti az 

étel utáni sóvárgást. 

• Az élelmiszerek terén a jázmint italok, fagyasztott tejes desszertek, cukorkák, 
pékáruk, zselatinok és pudingok ízesítésére használják.

• A kozmetikában krémek, testápolók és parfümök illatosítására használják.

A fehér jázmin tea egészségügyi hatásai

A fehér jázmin tea
• koffeint és L-teanint tartalmaz, amely elősegíti az éberséget és a mozgékonyságot
• javítja a rövid távú memóriát 
• csökkenti az Alzheimer- és a Parkinson-kór kockázatát
• segíti az inzulin hatékonyabb felhasználását a szervezetben
• csökkenti a vércukorszintet; és csökkenti a 2-es típusú cukorbetegség kockázatát
• állatokon, kémcsövekkel és embereken végzett kutatások azt mutatják, hogy a 

jázmin tea polifenolja segít gátolni a rákos sejtek növekedését és terjedését
• a bőrön alkalmazva csökkenti az anyatej mennyiségét
• segíti a bőrbetegségek gyógyulását
• gyorsítja a sebgyógyulást
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Havi Recept

FEHÉR JÁZMINVIRÁG GYÓGYTEA

Hozzávalók
friss fehér jázmin virágok 
forró víz (körülbelül 80°C)

Elkészítési mód

1. Szedjünk egy marék friss jázminvirágot a növényünkről.

2. Forraljuk fel a vizet egy vízforralóban, és hagyjuk kissé lehűlni, hogy elérje a kívánt  
hőmérsékletet.

3. Helyezzük a jázmin virágokat egy teáscsészébe.

4. Öntsük rá a forró vizet. 

5. Hagyjuk ázni a virágokat 2-3 percig.

6. Szűrjük le és fogyasszuk kortyonként. 

Megjegyzés
1. A jázminvirágokat keverhetjük zöld teával. Rakjunk személyenként ½ teáskanál 

zöld teát és ½ teáskanál jázmin virágot egy edénybe. 5-10 percig áztassuk.

2. A jázmin illóolaj használható fürdővízhez, vagy párologtatóba. Hozzáadható 
masszázsolajhoz vagy krémhez. Édes mandulaolajjal hígítva használjunk 6-8 
cseppet fürdőnként.

https://fountes.com/receptek-2024/
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Anya: Gondjaid vannak a számítógépeddel, fiam?

Fiú: Azt mondja a gépem, hogy nem látja a nyomtatómat.

Anya: Nem vagyok meglepve. Nézd meg, milyen rendetlen a szobád.

Havi Vicc

50

https://fountes.com/havi-vicc/
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NE FELEDKEZZÜNK MEG A https://fountes.com ’INGYENESEN LETÖLTHETŐ KÓDOK’-NÁL 
ÁLLANDÓAN ELÉRHETŐ FORRÁS ÉLETKÓDOKRÓL SEM!
https://fountes.com/ingyenesen-letoltheto-kodok/        

Az újabb követők számára részletesebb információ a kódokról: 
Forrás Életkódok: https://www.youtube.com/watch?v=LOfrFya-twc

Hogy lépjünk be a Forrás Életkódokba: https://www.youtube.com/watch?v=b6YNzCRG2v4

Az X-KÓDOK könyv már kapható az Xlibris könyvkiadónál keménykötésben, puha kötésben és 
e-könyvben.
https://www.xlibris.com/en/search?query=X-Codes

Megvásárolható még az Amazonon és a Barnes & Noble-on.
Amazon
https://www.amazon.com/s?k=X-Codes+Xandra+Gyllenlid&i=stripbooks-intl-ship&ref=nb_sb_noss
Barnes & Noble
https://www.barnesandnoble.com/s/Xandra%20Gyllenlid%20X%20Codes

Ingyenesen letölthető új kódok: https://fountes.com/ingyenesen-letoltheto-uj-kodok/
VENTUS Magazin: https://fountes.com/ventus-magazin/
Videók: https://fountes.com/videok/
Imák: https://fountes.com/imak/
Herbáriumok: https://fountes.com/herbariak-abc-sorrendben/
Receptek: https://fountes.com/receptek-abc-sorrendben/
Gondolatok Portfóliója: https://fountes.com/gondolatok-abc-sorrendben/
Viccek: https://fountes.com/viccek-abc-sorrendben/

https://fountes.com
https://fountes.com/ingyenesen-letoltheto-kodok/ 
https://www.youtube.com/watch?v=LOfrFya-twc
https://www.youtube.com/watch?v=b6YNzCRG2v4
https://www.xlibris.com/en/search?query=X-Codes
https://www.amazon.com/s?k=X-Codes+Xandra+Gyllenlid&i=stripbooks-intl-ship&ref=nb_sb_noss
https://www.barnesandnoble.com/s/Xandra%20Gyllenlid%20X%20Codes
https://fountes.com/ventus-magazin/
https://fountes.com/prayers/ 
https://fountes.com/monthly-recipe/ 

